
 
Protokół Nr 24/08 

 
z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 

dnia 22 grudnia  2008 r. 
odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201  

 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000  
Zakończenie posiedzenia godz. 1140 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz,  Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski oraz Skarbnik Gminy Wiesława Łoch.  
W posiedzeniu uczestniczył   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .  
O terminie posiedzenia  członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 30 grudnia 2008r. 
4.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2008  
   Sprawozdanie przedkłada przewodnicząca komisji  na sesji  
5.Sprawy róŜne     
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 23/08 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je 
przeanalizowała , wysłuchała wyjaśnień i odpowiedzi na pytania czy wątpliwości , a 
następnie  zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XXIII/187/08  w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy  
  Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi  
  działalność  poŜytku publicznego w 2009 r. „ – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt  
  uchwały,  
- projekt  uchwały Nr XXIII/188/08 w sprawie przyjęcia „ Planu Odnowy Miejscowości  
  Barzkowice „ gmina   Stargard Szczeciński – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  
  uchwały , 
- projekt  uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 rok 
Radna Kornet – zapytała się , czy z tych środków moŜna by było zorganizować wycieczkę dla 
dzieci . 
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Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe naleŜałoby złoŜyć odpowiedni wniosek do Komisji 
Alkoholowej .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt  uchwały Nr XXIII/190/08 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2009- komisja  
  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XXIII/191/08  w sprawie rozpatrzenia skargi – stanowisko i projekt   
  uchwały przedstawi wnioskodawca , czyli komisja rewizyjna , 
Komisja zapoznała się ze pełną treścią  skargi  złoŜonej przez Pana Skaziak , a zastępca wójta 
przedstawił jak wyglądał  przebieg spraw związanych z tą   skargą .  
- projekt  uchwały Nr XXIII/192/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r. zmiany  
  limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na  
  programy i projekty  realizowane ze środków pochodzących z budŜetu  Unii Europejskiej ,   
 niepodlegających   zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie (   
 EFTA ) oraz innych  środków  pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających   
 zwrotowi 
Projekt uchwały omówiła skarbnik gminy . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie  .  
- projekt uchwały Nr XXIII/193/08  w sprawie ustalenia wydatków budŜetu gminy , których  
  niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają wraz z upływem roku budŜetowego 2008- 
  komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
Ad.4 
Przewodnicząca komisji odczytała sprawozdanie Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  z 
działalności za 2008 rok .  
Członkowie komisji  sprawozdanie przyjęli nie wnosząc uwag .  
Sprawozdanie zostanie przedstawione na sesji i stanowić będzie załącznik do protokołu z 
obrad sesji.  
Ad.5 
Zastępca Wójta poinformował ,iŜ do Wójta Gminy wpłynęło pismo właścicieli pałacu w 
Barzkowicach  z prośbą o sprzedaŜ parku. Pałac został sprzedany po obrysie budynku i nie 
posiada wokół gruntów . Gmina w roku 2005 nabyła ten park od Agencji Nieruchomości 
Rolnych i w umowie jest zapis , który mówi Ŝe w razie zbycia przed upływem 10 lat- Agencja 
moŜe Ŝądać zwrotu naleŜności zgodnie z ustawą . 
Wójt Gminy – zabierając głos w tej sprawie m.in. powiedział ,Ŝe naleŜy im pomóc aby 
racjonalnie mogli wykorzystać ten budynek , chcą utworzyć ośrodek szkoleniowo –
wypoczynkowy i tutaj wójt stwierdził ,Ŝe na pewno nie będzie sprzedaŜy tego parku , o czym 
dyskutowano na spotkaniu wiejskim w Barzkowicach . 
Radny Bogdan Grabski – stwierdził ,Ŝe mieszkańcy są przeciwni sprzedaŜy parku , bo jest to 
park o który tyle się starano , aby go przyjąć na mienie gminy i obecnie jest zadbany i słuŜy 
mieszkańcom  .  
Radna Renata Kornet  zapytała się czy urząd wystąpił z pismem o zlikwidowanie „ garbów” 
na wjeździe do Poczernina , bo tam stoi „bajorko” .  
Kolejno radna zapytała się czy w okresie zimowych ferii dzieci szkolnych , będą 
organizowane wyjazdy np. na basen czy do kina i będą to darmowe przejazdy , bo w takich 
przypadkach dzieci przychodzą do szkół ,a na inne zajęcia nie chcą przychodzić .  
Radny Grabski powiedział o wylewającym się oczku wodnym w Barzkowicach i tutaj 
zastępca wójta wyjaśnił ,Ŝe w tej sprawie zostało wysłane pismo do Agencji . 
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Przewodnicząca komisji poruszyła temat rowów melioracyjnych i ich konserwacji , iŜ jedni 
czyszczą , a inni nie robią tego . Ponadto w tej sprawie jest pismo Starostwa  mówiące ,Ŝe 
kaŜdy czyści rów  na swoim polu . 
KaŜdy rów ma swojego właściciela ,tak stwierdził zastępca wójta . 
Radny Ksawery Nyks powiedział o lipie rosnącej koło posesji p. Michalskiej w Poczerninie , 
która to lipa powinna być Pomnikiem Przyrody( spełnia wszelkie wymogi )  , bo kiedyś miała 
tabliczkę wskazującą na pomnik przyrody i naleŜałoby na tej lipie załoŜyć klamrę ,chroniąc    
to drzewo. 
Radny Klim – poruszył temat dotyczący wywozu przedmiotów wielkogabarytowych , które 
przy okazji równieŜ pozostawiane są przy pojemnikach PET .  
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .  
 
 
Protokołowała :                                                                            Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania :  
2008.12.22                                                                                    2009. …………. 
 
 
 
 
 
 


